
 
 

 

 

 

PROTOKOLL 

 

 

ÅRSMÖTE 

 

 

 

Datum: 2015-03-29 

Plats: Hotell Stenungsbaden, Stenungsund 

 

§ 1 Röstlängd 

Röstlängden upprättades och fastställdes, 46 röster, 17 klubbar var representerade. 

 

§ 2 Föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes och fastställdes. 

 

§ 3 Behörigt utlysande av mötet 

Mötet enades om att årsmötets utlysande har varit behörigt, detta genom att information och 

kallelse till mötet funnits på hemsidan samt mailutskick till klubbarna. 

 

§ 4 Ordförandeval 

Till ordförande för mötet valdes Mia Åberg. 

 

§ 5 Anmälan om val av sekreterare 

Till sekreterare för mötet anmäldes Kerstin Gunnesson. 

 

§ 6 Val av justerare och rösträknare 

Till protokolljusterare samt rösträknare valdes Bodil Hartzell och Ulf Lind. 

 

§ 7 Verksamhets och förvaltningsberättelser 

 

a) Distriktsstyrelsens verksamhetsberättelse för år 2014 genomgicks, Nina Anyai samt 

Christina Christensson, och Kerstin Gunnesson kommenterade vissa delar och den 

godkändes och lades till handlingarna. 

 

b) Förvaltningsberättelsen för år 2014 genomgicks, ordf. Nina Anyai redogjorde för hur 

ekonomin såg ut och förvaltningsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 



 

c) Revisorernas berättelse för år 2014 lästes upp av Mia Åberg. 

 

§ 8 Fråga om ansvarsfrihet 

Mötet beslutades att ge distriktsstyrelsen ansvarsfrihet för år 2014. 

 

§ 9 

 

a) Ordförandeval 

Till ordförande för en mandattid av ett år valdes Nina Anyai.  

 

b) Fastställande av antal ledamöter och suppleanter 

Mötet fastställde antalet ledamöter att sitta i distriktsstyrelsen år 2014 till 6 stycken samt 4 

stycken suppleanter. 

 

 

§ 10 Val av ledamöter och suppleanter 

Årsmötet valde enligt valberedningens förslag följande personer att verka i distriktets styrelse 

år 2014:   

 

Ordinarie ledamöter, mandatperiod  

 

Robert Fritz, 2015-2017 

Eva Gustafsson, 2015-2017 

Karin Genberg, 2015-2017 

Michaela Görloff, 2014-2016 

Christina Christensson, 2014-2016 

Saga Stokholm, fyllnadsval 2016 

 

Suppleanter 1 års mandattid:  

 

Lisbeth Wessberg Ledner 

Karin Sellergren 

Anna Karin Andreasson 

Hanna Khazrai 

 

§ 11 Anmälan av ungdomsrepresentant 

Distriktsungdomsstyrelsen anmälde Helena Näslund att ingå som ordinarie ledamot med 

Evelina Wikström som personlig suppleant. 

 

§ 12 Val av revisorer 

Mötet valde Berne Okdahl till revisor med Kerstin Alvemark som suppleant under ett år. 

 

§ 13 Val av valberedning 

Till valberedningen valdes Therese Nilsson till ordförande och sammankallande, samt Lena 

Hällstig-Quiroga, och Ebba Folestad till ledamöter. 

 

§ 14 Val av ombud till förbundsstämman 

Mötet beslutade att styrelsen själva får utse ombud och suppleanter till förbundsstämman. 

 



§ 15 Val av ombud till årsmöte 

Mötet beslutade att styrelsen själva får utse ombud och suppleanter till RF-distriktets årsmöte. 

 

§ 16 Behandling av motioner 

Inga motioner hade inkommit. Distriktsstyrelsen informerade deltagarna om att nya stadgar 

för distriktet kommer att antas från 2016. 

 

§ 17 Beslut om årsavgift 

Mötet beslutade att årsavgiften skulle vara oförändrad (17: -/medlem).  

 

§ 18 Verksamhetsplaner 

Verksamhetsplanen samt verksamhetsvisionen för 2015 presenterades och fastställdes. 

 

§ 19 Mötet avslutas 

Nina tackade alla för fortsatt förtroende och visat intresse. De avgående ut styrelse och 

valberedning avtackades samt sittande ordföranden för mötet fick en blomma och påskägg 

med sig hem.  

 

Anders Mellberg styrelseordförande för Svenska Ridsportförbundet deltog under Årsmötet 

och hade två framträdanden, dels information för att ge oss en bredare helhetssyn över hur 

förbundet tänker och arbetar i olika frågor och dels ett ”Öppet forum” där deltagarna var 

delaktiga med synpunkter och grupparbeten i frågor som ” Hur kan föreningen med distriktets 

hjälp utveckla basutbudet” och frågan om ”Vilka områden tycker du är angelägna att 

samverka kring”  

 

Årsmötesdagen började med att alla deltagarna åt en lunch tillsammans innan 

Årsmötesförhandlingarna inleddes och avslutade dagen med att Thomas Walfridsson från Got 

Event gav oss en inblick i hur EM 2017 skall sätta sin prägel på Göteborg och Sverige. 

Thomas återkommer med fortlöpande information till distriktet och klubbarna och visade en 

film som bl.a. har gjorts och som legat till grund för ansökan till FEI.  

 

Sist men inte minst så avslutades dagen med att rikta ett stort tack till både Anders och 

Thomas för deras inlägg under dagen och de fick Påskägg med blomma och deltagarna fick en 

välförtjänt fika innan hemfärd.  

 

 

 

 

Göteborg dag som ovan 

 

 

___________________________  _____________________________ 

Ordförande: Mia Åberg   Sekreterare: Kerstin Gunnesson 

 

 

 

___________________________  ______________________________ 

Justeras: Bodil Hartzell   Justeras: Ulf Lind 


